中南财经政法大学专业硕士学位论文质量控制表
Quality Control Form of Professional Master Thesis of Zhongnan University of Economics and Law
	（01 开题后修改）	
(01 Revised after Opening Report)
	学号
Student ID
	
	姓名
Name
	

	培养单位
Institute
	
	就读专业
Major
	

	培养层次
Education level
	
	导师姓名
Supervisor's name
	

	论文题目
Dissertation title
	

	开题成绩
Opening report score
	

	开题答辩专家意见
Comments of Defense Expert
（表格长度请根据专家意见数量自行排版美观，但需保持表格整体框架不变）
(The length can be adjusted according to the experts’ comments without changing the whole framework.)
	修改说明
Description of Revision
(学位申请人需针对修改意见与建议逐一说明修改情况，含章节及对应页码)
(The applicant should explain the revision one by one according to the comments and suggestions, including chapters and pages.)
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	指导教师意见：
Supervisor’s comments:
□同意  经审阅，该生已按照专家意见和建议对开题报告进行认真修改，同意其进入学位论文撰写阶段。
□Agree  It is checked that the applicant has carefully revised the opening report according to the expert’s comments and suggestions, hence agreed to enter the writing stage.
□不同意
□ Disagree

指导教师（手写签名）：                                     年   月   日
Supervisor (handwritten signature):                         Date: (MM/DD/YY)

	所在专业导师组负责人意见：   
Comments of the head of the supervisor team:   
□已按专家意见完成开题报告修改，同意其进入学位论文撰写阶段。
□The applicant has finished revising the opening report according to the expert’s comments, and is now agreed to enter the writing stage.
□未按专家意见完成学位论文修改，尚需继续修改。修改建议如下：
□ The applicant failed to revise the dissertation according to the expert’s comments and should continue the revision. Revision suggestions:





审核人（手写签名）：                                     年   月   日
Reviewer (handwritten signature):                       Date: (MM/DD/YYYY)

	培养单位学位评定分委员会备案意见
Comments for filing of the Academic Degree Evaluation Sub-committee of the Institute






审核人（签名）：                                       年   月   日
Reviewer (signature):                                 Date: (MM/DD/YYYY)
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